

《单词百科:internalizing是什么意思?internalizing怎么发音?internalizing的解释和用法》

英语单词internalizing是什么意思?internalizing怎么读?internalizing怎么发音?简答网为您整理了internalizing的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



internalizing怎么读

internalizing的读音:[in t :n laiz ŋ]

internalizing的意思

- 1、v.使(感情、态度或信仰)成为思想行为的一部分;使内在化
- 2、internalize的现在分词

internalizing的近义词

- 1、adopt vt.采用，采取，采纳;收养;正式接受，接受;批准;
- 2、affect vt.影响;假装;感动;(疾病)侵袭;
- 3、assume v.假设，认为;承担(责任);获得(权利);呈现;假装;
- 4、bottle up 克制;遏制;抑制;约束;
- 5、co-opt vt.由现会员选举，指派;

internalizing的双语例句

- 1、Most children have little trouble accepting and internalizing their gender roles as presented.

大多数孩子很容易按照大人所教导的方式接受和内化他们的性别角色。

- 2、Internalizing environmental cost is a fundamental measures for carrying out sustainable development.

环境成本内部化是实现可持续发展的重要手段。

- 3、The author discusses that internet technology is informing and internalizing the way of production and association with simple and concise words.

导言以简单、精练的语言论述了在信息社会中计算机网络技术使人们的生产手段和交往手段信息化和网络化。

- 4、Boys and girls are equally capable of learning and experiencing success but they go about internalizing and using information differently.

男女生的学习能力和取得好成绩的能力并无差异，但他们对知识的吸收和运用方式不同。

- 5、Dimensions were extracted by factor analysis: problem solving, help seeking, avoidance, internalizing and externalizing.

通过因素分析提取5个因素：问题解决、求助、逃避、情绪内倾化和情绪外倾化。

- 6、Therefore, regulation externality must be taken into account in the choice of an efficient policy concerning internalizing externality.

因此，在外部性治理问题上，有效的政策选择必须考虑到这种规制外部性的大小。

7、Then I explore the internalizing process problems of College Students' Ideological and political education, later puts forward the corresponding optimization strategy.

进而探究了当前大学生思想政治教育内化过程中存在的问题，在此基础上针对问题提出了相应的优化策略。

8、Girls tended to have some internalizing problems while boys tended to present several delinquent behaviors.

女生倾向于内向问题，而男生往往表现为违纪等外向行为。

9、The Risk Factors for Internalizing and Externalizing Problems in Adolescents: A Multiwave Longitudinal Study

青少年内化性问题及外化性问题危险因素的追踪研究

10、Humanistic qualities are relatively stable inner qualities formed by internalizing humanistic knowledge and humanistic spirits.

人文素质是人文知识与人文精神内化而形成的相对稳定的内在品质。

11、YSR had better sensitivity for the internalizing problems than externalizing problems.

YSR对内向性问题更敏感。

12、Conversely, internalizing the guidelines will improve your state, and how you come across.

相反的，内化这些指南会提升你的状态，以及你随机应变的能力。

13、Characteristics of ethic internalizing and its privation to citizens' ethic construction

道德内化的特点及其对公民道德建设的启示

14、Problem behaviors are generally divided into internalizing problems and externalizing problems.

问题行为一般分为内隐问题行为和外显问题行为两类。

15、The paper builds interconnection model, which states the mechanism of environmental standard internalizing environmental costs.

本文构建内部合作模型阐述了环境标准内部化环境成本的运行机理，进而从全新角度得出全新启示：即发展中国家应以合作策略积极应对绿色贸易壁垒；

16、The educational purpose of humanities lies in internalizing students' humanities knowledge into humanities quality.

人文教育的目的在于将人文知识内化为学生的人文素质。

17、Internalizing the Externality of Enterprise's R D Q A on Sex

R&D的外部性及其内部化机制研究

以上是简答网为您整理的internalizing怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于internalizing的用法、internalizing的释义、internalizing的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/internalizing>

